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我們Fast2test的IT認證考題擁有多年的培訓經驗，Fast2test ISACA的CDPSE考試培訓資料是個值得信賴的產品，我
們的IT精英團隊不斷為廣大考生提供最新版的CDPSE考試培訓資料，我們的工作人員作出了巨大努力，以確保你
們在考試中總是取得好成績，可以肯定的是，Fast2test ISACA的CDPSE考試材料是為你提供最實際的IT認證材料。

ISACA CDPSE（認證數據隱私解決方案工程師）考試是一個認證計劃，為專業人士提供設計和實施數據隱私解決
方案所需的知識和技能。該認證在全球範圍內得到承認，表明持有人有能力在組織中推動有效的數據隱私解決方
案。CDPSE考試涵蓋數據隱私治理、數據保護、數據保留和數據處置等主題。該考試旨在測試考生分析和減輕隱
私風險、創建和實施隱私政策和程序，以及監測和報告隱私合規性的能力。

>> CDPSE參考資料  <<

CDPSE題庫分享，CDPSE測試
因為ISACA技術一直在快速發展，所以CDPSE認證考試的試題也在不斷變化。因此， Fast2test的考古題也在一直更
新。並且，如果你購買了Fast2test的資料，Fast2test將為你提供一年的免費更新服務。只要試題一更新，Fast2test馬
上把最新版的資料發送給你。這樣就可以保證你隨時擁有最新版的資料。Fast2test不僅可以幫助你通過考試，還可
以幫助你學習最新的知識。这样实惠的资料你千万不要错过。

CDPSE認證計劃在全球被廣泛認可，旨在滿足對熟練數據隱私專業人員的不斷增長需求。該認證計劃旨在為專業
人士提供管理數據隱私風險、確保符合監管要求並保護敏感數據所需的知識和技能。

最新的 Isaca Certification CDPSE 免費考試真題 (Q147-Q152):
問題  #147 
Which of the following vulnerabilities is MOST effectively mitigated by enforcing multi-factor authentication to obtain access to
personal information?

A. End users using weak passwords
B. Organizations using weak encryption to transmit data
C. End users forgetting their passwords
D. Vulnerabilities existing in authentication pages

答案：A

問題  #148 
Which of the following would BEST ensure privacy when utilizing AI-based technologies?

A. Encryption
B. Masking
C. Pseudonymization
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D. Minimization

答案：D

解題說明：
Data minimization requires collecting and using only what is necessary for the stated purpose-directly limiting privacy risk in AI
development and use. Encryption (A) and masking (D) protect data post-collection, and pseudonymization (B) reduces identifiability
but does not limit collection or use. Minimization addresses privacy by default at the source.
"Collect and process no more personal data than necessary for the specified purpose."

問題  #149 
Which of the following is the PRIMARY reason that organizations need to map the data flows of personal data?

A. To evaluate effectiveness of data controls
B. To comply with regulations
C. To assess privacy risks
D. To determine data integration gaps

答案：C

問題  #150 
Which of the following is the PRIMARY reason to use public key infrastructure (PRI) for protection against a man-in-the-middle
attack?

A. It provides a secure connection on an insecure network
B. It contains schemes for revoking keys.
C. It uses Transport Layer Security (TLS).
D. It makes public key cryptography feasible.

答案：D

解題說明：
Public key infrastructure (PKI) is a system that enables the use of public key cryptography, which is a method of encrypting and
authenticating data using a pair of keys: a public key and a private key. Public key cryptography can protect against man-in-the-
middle (MITM) attacks, which are attacks where an attacker intercepts and modifies the communication between two parties. PKI
makes public key cryptography feasible by providing a way to generate, distribute, verify, and revoke public keys. PKI also uses
digital certificates, which are documents that bind a public key to an identity, and certificate authorities, which are trusted entities that
issue and validate certificates. By using PKI, the parties can ensure that they are communicating with the intended recipient and that
the data has not been tampered with by an attacker.
Reference:
What is Public Key Infrastructure (PKI)? - Fortinet
How is man-in-the-middle attack prevented in TLS? [duplicate]
A brief look at Man-in-the-Middle Attacks and the Role of Public Key Infrastructure (PKI)

問題  #151 
Which of the following rights is an important consideration that allows data subjects to request the deletion of their data?

A. The right to object
B. The right to withdraw consent
C. The right to access
D. The right to be forgotten

答案：D

解題說明：
Reference:
The right to be forgotten is a privacy right that allows individuals to request the deletion or removal of their personal data from a data
controller's records or systems under certain conditions. The right to be forgotten is an important consideration that allows data



subjects to request the deletion of their data, as it reflects the principles of data minimization and storage limitation, which require
limiting the collection, storage and processing of personal data to what is necessary and relevant for the intended purposes, and
deleting or disposing of personal data when it is no longer needed or justified. The right to be forgotten also empowers the data
subjects to exercise control and choice over their personal data and to protect their privacy interests. The other options are not
relevant to the consideration that allows data subjects to request the deletion of their data. The right to object is a privacy right that
allows individuals to oppose the processing of their personal data based on their particular situation or for direct marketing purposes,
but it does not necessarily result in the deletion or removal of their data. The right to withdraw consent is a privacy right that allows
individuals to revoke their permission or agreement for the processing of their personal data for specific purposes, but it does not
necessarily result in the deletion or removal of their data. The right to access is a privacy right that allows individuals to obtain a copy
or confirmation of their personal data held by a data controller, but it does not necessarily result in the deletion or removal of their
data1, p. 107-108 Reference: 1: CDPSE Review Manual (Digital Version)

問題  #152
......
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ISACA CDPSE參考資料 確實，這是一個非常重要的考試，這個考試已經被公開認證了，CDPSE題庫學習資料根據
最新的考試動態變化而更新，我們會及時更新Isaca Certification題庫學習資料，Fast2test的經驗豐富的專家團隊開發
出了針對ISACA CDPSE 認證考試的有效的培訓計畫，很適合參加ISACA CDPSE 認證考試的考生，其實想通過
CDPSE考試並非難事，很多人在練習CDPSE题库時容易受到情緒的影響比如說，遇到CDPSE難題時會感到有挫敗
感，經歷過多次之後對CDPSE题库練習就會產生排斥心理，你需要通過CDPSE認證考試，獲得證書。

她走得太快，齊雲翔沒有看清楚，所以李斯才說就算是三個主角都嗝屁了都沒有什麽問題，確實，這是一個非常
重要的考試，這個考試已經被公開認證了，CDPSE題庫學習資料根據最新的考試動態變化而更新，我們會及時更
新Isaca Certification題庫學習資料。

CDPSE認證考試資訊 - 通過CDPSE認證考試最新的考古題

Fast2test的經驗豐富的專家團隊開發出了針對ISACA CDPSE 認證考試的有效的培訓計畫，很適合參加ISACA
CDPSE 認證考試的考生，其實想通過CDPSE考試並非難事，很多人在練習CDPSE题库時容易受到情緒的影響比如
說，遇到CDPSE難題時會感到有挫敗感，經歷過多次之後對CDPSE题库練習就會產生排斥心理。
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